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Sammanträdesprotokoll nr 6 2022 

fört vid sammanträde i Ronneby Miljö och Teknik AB:s styrelse  

den 15:e september 2022. 

 

 

Beslutande: Kevin Ny, ordf. 

Jan Demerud, 1:e vice ordf. 

Jan-Eric Wildros, 2:e vice ordf. 

Carina Aulin, ledamot 

Sten-Albert Olsson, ledamot 

Thomas Svensson, ledamot 

Börje Johansson, ledamot  

Robert Furlong, ledamot 

Anders Oddsheden, ledamot 

Bo Karlsson, ledamot  

 

 

Övriga  

Deltagare: Peter Berglin, VD  

Marcus Svensson, Transportarbetareförbundet 

Cecilia Mårtensson, Ekonomichef, HR  

Therese Selander, Sekreterare 

 

    

§ 1 Sammanträdets öppnande 
Ordföranden förklarar sammanträdet öppnat. 

 

 

§ 2 Närvaroregistrering 

 Närvaro enligt ovanstående förteckning. 

 

 

§ 3 Val av justerare 

Styrelsen utser Thomas Svensson till att jämte ordförande justera dagens 

protokoll genom digital signering. 

                   

 

§ 4 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkänns. 

 

 

§ 5 Föregående protokoll 

Punkten stryks då protokollet från 2022-09-01 justeras idag och har därför inte 

skickats ut. 
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§ 6 Ekonomi  
Cecilia Mårtensson föredrar ärendet.  

 

Kevin Ny inleder med information angående de kommande ökade kostnaderna 

för bolagets elförbrukning. Möte har hållits med Kommunkoncernens ledning.  

Det finns inga resurser från moderbolaget eller kommunens sida att tillföra 

medel för de ökade kostnaderna uppkomna med anledning av de ökade 

elenergipriserna. Kostnadsökningarna anser man ska läggas mot kund i form av 

taxehöjningar. 

 

 Tertial 2 

Resultat före koncernbidrag 2022. 

Totalt: 4,5 Mkr. 

 

Styrelsen godkänner rapporten för tertial 2. 

 

Inlägg från Carina Aulin, Jan Demerud, Jan-Eric Wildros, Börje Johansson, 

Kevin Ny, Robert Furlong, Marcus Svensson, Peter Berglin och Sten-Albert 

Olsson 

 

 

 Budget 2023 (B) 

 

Förutsättningar inför budget 2023 

 Låneränta 2,5 % ger 9,5 Mkr i ökning mot 2022. 

 Lönerevision 2023. Ökning med 2,5 % (prognos). 

 Elpriset 2023. Prognosen på 3,40 kr/kWh ger ökade kostnader med 

32 Mkr (0,56 kr/kWh 2022). Störst påverkan på VA- och 

Fjärrvärmeverksamheten. 17 Mkr resp. 12 Mkr i ökade kostnader. 

 Försäljning av utsläppsrätter för 15 Mkr. 

 Ökade kostnader för drivmedel. 

 Höjning av taxa för elnät, VA och renhållning. 

 

 

Budgeterat resultat 2023: -7, 7 Mkr. 

 

Fjärrvärme: 14,2 Mkr. (Budget redan tagen) 

 

VA: -21,6 Mkr. Inkl. taxehöjning 8 % 

 

Elnät: 70 tkr. Inkl. taxehöjning 12 % 

 

Renhållning: 64 tkr. Inkl. taxehöjning 11 % (snitt) 

 

Fiber: -408 tkr. Utan hänsyn taget på ett långsiktigt avtal med kommunen.  

 

Tjänster/Service: -80 tkr 
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Mycket osäker prognos med anledning av energipriset. Kvartalsvis 

prislåsning kan ske med hjälp av Affärsverkens bevakning.  

 

VD har satt mål för samtliga verksamheter är att minska 

energiförbrukningen med 15 % under 2023, effektivisera inom ramen för 

budget. Denna besparing kan ge ett bättre resultat på föreslagen budget men 

är inte medräknad. 

 

Framtida energibesparande åtgärder diskuterades, bl.a. en ackumulatortank 

till Fjärrvärmeverksamheten och solcellspark på Angelskogs 

Återvinningscentral. Det arbetas ständigt med energieffektivisering. 

 

Styrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att godkänna föreslagen 

budget för 2023. 

 

 

Inlägg från Jan-Eric Wildros, Peter Berglin, Jan Demerud, Börje Johansson, 

Marcus Svensson, Kevin Ny, Carina Aulin, Robert Furlong och Sten-Albert 

Olsson 

 

 

§ 7 Taxehöjning Elnät (B) 

Peter Berglin föredrar ärendet. 

 

För att täcka E.ON´s aviserade höjning av elnätsavgiften för överliggande nät 

2023-01-01 och verksamhetens ökade kostnader föreslås i budget 2023 en 

höjning med 12 % från och med 2023-01-01 av Miljötekniks fasta del i 

elnätstaxan. 

 

Styrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att besluta att höja Elnätstaxan 

med 12 % på den fasta delen från och med 2023-01-01 för samtliga kunder. 

 

 

 

§ 8  Taxehöjning Renhållning (B) 
Peter Berglin föredrar ärendet. 

 

Ett förslag på taxehöjning från och med 2023-01-01 har tagits fram för villor 

(hushåll) och flerfamiljsfastigheter för att täcka de kostnadsökningar som har 

skett. 

Förslaget innebär en höjning av:  

Grundavgift 20 %  

Hämtningsavgift 7,5 %  

Slamtömningsavgift 20 % 

 

Denna taxeökning innebär i ökade kostnader för villor och flerfamiljsfastigheter: 

Villa: Grundavgift + hämtningsavgift: ökning med 336 kr/år. 

 

Styrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att besluta att höja 

Renhållningstaxan från och med 2023-01-01 på: 
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Grundavgift 20 %  

Hämtningsavgift 7,5 %  

Slamtömningsavgift 20 % 

 

 

§ 9 Taxehöjning VA (B) 

 Peter Berglin föredrar ärendet. 

 

VA-verksamheten står inför en utmaning med stora investeringar de kommande 

åren. För att möta detta behövs en taxehöjning. 

Förslag att höja brukningstaxan med 8 % från och med 2023-01-01. 

  

Styrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att höja VA-taxan på 

brukningsdelen med 8 % från och med 2023-01-01. 

  

 

§ 10 Rapporter 

 VD-information 

Inget övrigt att rapportera. 
 

 

 

 

§ 11 Övriga frågor 

 Inga övriga frågor.  

 

 

 

§ 12 Mötets avslutande 
 Ordförande förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

 

Nästa styrelsesammanträde 2022-10-27 kl.12.30 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kevin Ny  Therese Selander Thomas Svensson 

Ordf.  Sekr.  Justerande  
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Dokumentet är signerat med Visma Addos tjänst för digital signering.
Signaturerna i detta dokument är juridiskt bindande. Undertecknarens identitet är registrerad och listad här nedan.

Med min signatur bekräftar jag innehållet i ovanstående dokument.

Serienummer: BJTsiBqbr9uMsCzzUOxWUQ

Marie Therese Selander
VD-assistent

2022-09-22 13:44

Serienummer: tkt6tzR/7mfXgxzLCYycmQ

KEVIN NY
Styrelseordförande Ronneby Miljö och Teknik AB

2022-09-22 15:24

Serienummer: UCJ9U8atxlnmquAlnhDI2w

THOMAS SVENSSON
Ledamot

2022-09-23 11:47

Detta dokument är signerat med Visma Addos tjänst för digital signering. 
Certifikat i detta dokument är säkra och validerade med hjälp av de 
matematiska hashfunktionerna i originaldokumentet.

Dokumentet är låst för ändringar och har en tidsstämpel med ett certifikat 
från en pålitlig tredje part. Alla kryptografiska signeringscertifikat är 
inbäddade i PDF-filen och kan användas för godkännande i framtiden.

Hur man verifierar att dokumentet är i original
Detta dokument är skyddat med ett Adobe CDS-certifikat. När du öppnar 
dokumentet i Adobe Reader ser du att det är certifierat i Visma Addos 
signeringstjänst. Detta garanterar att  innehållet i dokumentet är 
oförändrat.

Du kan verifiera de kryptografiska signeringscertifikaten i dokumentet med 
Visma Addos validator på denna webbsida 
https://vismaaddo.net/WebAdmin/#/NemIdValidation
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Utöver detta dokument kan ett eller flera dokument och bilagor höra till försändelsen.
Alla dokument i försändelsen är listade nedan. I aktivitetsloggen
står alla åtgärder som relaterar till signeringen av dokumentet.

Dokument i försändelsen

Detta dokument
Protokoll styrelsemöte RMT 2022-09-15.pdf

Övriga dokument i försändelsen
Protokoll styrelsemöte RME 2022-09-15.pdf

Ovanstående dokument och bilagor som lämnats in i signerad form har 
skickats till alla parter via e-post eller en nedladdningslänk. 
Undertecknaden är ansvarig för nedladdning och säker lagring av 
dokument och bilagor.

Ladda ner dokument
Om du som undertecknare har fått en länk där du kan ladda ner 
dokumenten kommer den att vara giltig i upp till 10 dagar efter 
mottagande. Därefter kommer dokumenten att raderas från Visma Addo.

Aktivitetslogg för dokument

Aktivitetslogg för dokumentet
2022-09-22 13:42 Underskriftsprocessen har startat
2022-09-22 13:42 Underskriftsprocessen har startat
2022-09-22 13:42 Underskriftsprocessen har startat
2022-09-22 13:43 En avisering har skickats till Kevin Ny
2022-09-22 13:43 En avisering har skickats till Thomas Svensson
2022-09-22 13:43 Dokumentet öppnades via länken som skickades till Therese Selander
2022-09-22 13:44 Marie Therese Selander har signerat dokumentet Protokoll styrelsemöte RMT 2022-09-15.pdf via BankID Sverige 

(Unikt ID: BJTsiBqbr9uMsCzzUOxWUQ)
2022-09-22 13:45 Alla dokument har undertecknats av Therese Selander
2022-09-22 15:24 Dokumentet öppnades via länken som skickades till Kevin Ny
2022-09-22 15:24 KEVIN NY har signerat dokumentet Protokoll styrelsemöte RMT 2022-09-15.pdf via BankID Sverige (Unikt ID: 

tkt6tzR/7mfXgxzLCYycmQ)
2022-09-22 15:25 Alla dokument har undertecknats av Kevin Ny
2022-09-23 11:42 Dokumentet öppnades via länken som skickades till Thomas Svensson
2022-09-23 11:47 THOMAS SVENSSON har signerat dokumentet Protokoll styrelsemöte RMT 2022-09-15.pdf via BankID Sverige (Unikt 

ID: UCJ9U8atxlnmquAlnhDI2w)
2022-09-23 11:48 Alla dokument har undertecknats av Thomas Svensson

Visma Addo
Visma Consulting • Gærtorvet 1-5 • 1799 Copenhagen V • Denmark

addo@visma.com • www.visma.dk/addo
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Sammanträdesprotokoll nr 6 2022 


fört vid sammanträde i Ronneby Miljö och Teknik AB:s styrelse  


den 15:e september 2022. 


 


 


Beslutande: Kevin Ny, ordf. 


Jan Demerud, 1:e vice ordf. 


Jan-Eric Wildros, 2:e vice ordf. 


Carina Aulin, ledamot 


Sten-Albert Olsson, ledamot 


Thomas Svensson, ledamot 


Börje Johansson, ledamot  


Robert Furlong, ledamot 


Anders Oddsheden, ledamot 


Bo Karlsson, ledamot  


 


 


Övriga  


Deltagare: Peter Berglin, VD  


Marcus Svensson, Transportarbetareförbundet 


Cecilia Mårtensson, Ekonomichef, HR  


Therese Selander, Sekreterare 


 


    


§ 1 Sammanträdets öppnande 
Ordföranden förklarar sammanträdet öppnat. 


 


 


§ 2 Närvaroregistrering 


 Närvaro enligt ovanstående förteckning. 


 


 


§ 3 Val av justerare 


Styrelsen utser Thomas Svensson till att jämte ordförande justera dagens 


protokoll genom digital signering. 


                   


 


§ 4 Godkännande av dagordning 


 Dagordningen godkänns. 


 


 


§ 5 Föregående protokoll 


Punkten stryks då protokollet från 2022-09-01 justeras idag och har därför inte 


skickats ut. 
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§ 6 Ekonomi  
Cecilia Mårtensson föredrar ärendet.  


 


Kevin Ny inleder med information angående de kommande ökade kostnaderna 


för bolagets elförbrukning. Möte har hållits med Kommunkoncernens ledning.  


Det finns inga resurser från moderbolaget eller kommunens sida att tillföra 


medel för de ökade kostnaderna uppkomna med anledning av de ökade 


elenergipriserna. Kostnadsökningarna anser man ska läggas mot kund i form av 


taxehöjningar. 


 


 Tertial 2 


Resultat före koncernbidrag 2022. 


Totalt: 4,5 Mkr. 


 


Styrelsen godkänner rapporten för tertial 2. 


 


Inlägg från Carina Aulin, Jan Demerud, Jan-Eric Wildros, Börje Johansson, 


Kevin Ny, Robert Furlong, Marcus Svensson, Peter Berglin och Sten-Albert 


Olsson 


 


 


 Budget 2023 (B) 


 


Förutsättningar inför budget 2023 


 Låneränta 2,5 % ger 9,5 Mkr i ökning mot 2022. 


 Lönerevision 2023. Ökning med 2,5 % (prognos). 


 Elpriset 2023. Prognosen på 3,40 kr/kWh ger ökade kostnader med 


32 Mkr (0,56 kr/kWh 2022). Störst påverkan på VA- och 


Fjärrvärmeverksamheten. 17 Mkr resp. 12 Mkr i ökade kostnader. 


 Försäljning av utsläppsrätter för 15 Mkr. 


 Ökade kostnader för drivmedel. 


 Höjning av taxa för elnät, VA och renhållning. 


 


 


Budgeterat resultat 2023: -7, 7 Mkr. 


 


Fjärrvärme: 14,2 Mkr. (Budget redan tagen) 


 


VA: -21,6 Mkr. Inkl. taxehöjning 8 % 


 


Elnät: 70 tkr. Inkl. taxehöjning 12 % 


 


Renhållning: 64 tkr. Inkl. taxehöjning 11 % (snitt) 


 


Fiber: -408 tkr. Utan hänsyn taget på ett långsiktigt avtal med kommunen.  


 


Tjänster/Service: -80 tkr 
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Mycket osäker prognos med anledning av energipriset. Kvartalsvis 


prislåsning kan ske med hjälp av Affärsverkens bevakning.  


 


VD har satt mål för samtliga verksamheter är att minska 


energiförbrukningen med 15 % under 2023, effektivisera inom ramen för 


budget. Denna besparing kan ge ett bättre resultat på föreslagen budget men 


är inte medräknad. 


 


Framtida energibesparande åtgärder diskuterades, bl.a. en ackumulatortank 


till Fjärrvärmeverksamheten och solcellspark på Angelskogs 


Återvinningscentral. Det arbetas ständigt med energieffektivisering. 


 


Styrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att godkänna föreslagen 


budget för 2023. 


 


 


Inlägg från Jan-Eric Wildros, Peter Berglin, Jan Demerud, Börje Johansson, 


Marcus Svensson, Kevin Ny, Carina Aulin, Robert Furlong och Sten-Albert 


Olsson 


 


 


§ 7 Taxehöjning Elnät (B) 


Peter Berglin föredrar ärendet. 


 


För att täcka E.ON´s aviserade höjning av elnätsavgiften för överliggande nät 


2023-01-01 och verksamhetens ökade kostnader föreslås i budget 2023 en 


höjning med 12 % från och med 2023-01-01 av Miljötekniks fasta del i 


elnätstaxan. 


 


Styrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att besluta att höja Elnätstaxan 


med 12 % på den fasta delen från och med 2023-01-01 för samtliga kunder. 


 


 


 


§ 8  Taxehöjning Renhållning (B) 
Peter Berglin föredrar ärendet. 


 


Ett förslag på taxehöjning från och med 2023-01-01 har tagits fram för villor 


(hushåll) och flerfamiljsfastigheter för att täcka de kostnadsökningar som har 


skett. 


Förslaget innebär en höjning av:  


Grundavgift 20 %  


Hämtningsavgift 7,5 %  


Slamtömningsavgift 20 % 


 


Denna taxeökning innebär i ökade kostnader för villor och flerfamiljsfastigheter: 


Villa: Grundavgift + hämtningsavgift: ökning med 336 kr/år. 


 


Styrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att besluta att höja 


Renhållningstaxan från och med 2023-01-01 på: 
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Grundavgift 20 %  


Hämtningsavgift 7,5 %  


Slamtömningsavgift 20 % 


 


 


§ 9 Taxehöjning VA (B) 


 Peter Berglin föredrar ärendet. 


 


VA-verksamheten står inför en utmaning med stora investeringar de kommande 


åren. För att möta detta behövs en taxehöjning. 


Förslag att höja brukningstaxan med 8 % från och med 2023-01-01. 


  


Styrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att höja VA-taxan på 


brukningsdelen med 8 % från och med 2023-01-01. 


  


 


§ 10 Rapporter 


 VD-information 


Inget övrigt att rapportera. 
 


 


 


 


§ 11 Övriga frågor 


 Inga övriga frågor.  


 


 


 


§ 12 Mötets avslutande 
 Ordförande förklarar mötet avslutat. 


 


 


 


 


Nästa styrelsesammanträde 2022-10-27 kl.12.30 


 


 


 


 


 


 


 


 


Kevin Ny  Therese Selander Thomas Svensson 


Ordf.  Sekr.  Justerande  
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